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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 7 DE MARÇ DE 2023

En l´Ajuntament de València, de forma telemàtica i presencial, a les 19.00 hores del dia15
de juny de 2021.Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi  i Vicepresidencia Aarón Cano, es
va reunir en sessió ordinària el Consell deDistricte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb
l'assistència dels components del mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i
Timoneda, Sr Alberto Díez Esteban Sr. Joan Gregori Berenguer; pel Grup Socialista, Sr. Manuel
Prieto i Sra. Consuelo Ramón Genovés; pel Grup Vox, Sr. Salvador Molina Gimenez; pel Grup
Popular, Sr.Pablo Carreres Gargallo , Sr. Iván Escrivá Roig ,actuant com a Secretària Sra. Belén
Colvée Millet.

El President pren la paraula i oberta la sessiò per la Presidència, s´examinen els
assumptesque figuren en l´orde del dia s´adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, en el seu cas, de l'Acta de la sessió ordinària anterior del Consell de
Districte de Ciutat Vella.

Grezzi: Bona vesprada a tots i totes i gràcies per vindre com sempre. Molt bé agrair la
participació ciutadana, el més ésimportant que hi haja participació ciutadana. I en això vull
comentar vos i agrair tota la participació que heu fet durant esta legislatura. Aquesta és l'última
reunió que fem de la Junta de Districte i el treball no acaba perquè parlarem hui de les activitats
que ja estan programades i que se faran. Algunes ja han començat . Aprovarem un poc el
calendari de totes les activitats, de tots els grups de treball. Però jo volia d'alguna manera donar
vos les gràcies i agrair tota la participació molt dedicada que heu estat fent en el districte de
Ciutat Vella. I la veritat és que dona goig veure que hi ha una societat i els veïns i veïnes del barri
que estan compromeses en el barri, en el districte, per a poder millorar les coses. I vull agrair tot
el que heu estat participant en els grups de treball, en esta junta, en els altres grups de treball que
hem fet, com per exemple el de Velluters, en el qual vull subratllar també que ha estat una
ferramenta i seguirà sent una ferramenta de treball. I vull agrair que ens heu estimulat per a que
se creara i esperem les convocatòries si treballem ahí molt bé. I també canalitzem les inquietuds i
necessitats en les demandes i en la voluntat de que totes estes coses les anem treballant i anem
millorant. I era un poc una mena d'agraïment de balanç que hem de fer de tres anys i escaig que
hem estat treballant conjuntament. Òbviament el meu agraïment de tots els vocals i les vocalies i
les persones que participen, així com a vocals i també en els grups de treball, perquè si no, no
tendria sentit esta Junta. Si no hi ha gent que treballa dia a dia com feu vosaltres i des de
l'administració pública, des de la ciutadania, d'agrair vos el treball que feu, i a partir de ahí
comencem un poc en l´ordre del dia. Tenim dues mocions. Després tenim també el balanç de
grup de treball i les activitats que haurem d'aprovar i a partir d' ahí després intentarem fer ho molt
àgil i molt ràpid, perquè més important que tingau és la paraula, perquè així és de veritat, de
veritat com han de ser concebudes i com s'han de configurar la participació ciutadana en esta
junta.

Pregunta el President si els membres del Consell estan d'acord amb el text de l'acta de
la sessió anterior. No havent-hi cap observació, s'aprova per unanimitat l'acta de la sessió anterior

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de Presidència i rendició de comptes.

Des de la constitució dels Consells de Districte s'ha destinat anualment del pressupost del
Servei de Descentralització la quantitat de 200.000€ anuals per a totes les Juntes Municipals de
Districte per a la realització d'activitats organitzades pels grups de treball, en funció de la ràtio de
població.

Conseqüència d'aquesta assignació les Juntes Municipals de Districte, a fi de fomentar la
realització d'activitats per part d'associacions, entitats, clubs, etc..., que redunden en benefici de
l'interès general, s'efectua una programació de totes aquelles activitats culturals i esportives la
realització de les quals té lloc en l'àmbit territorial de la pròpia Junta.
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Els Grups de Treball de la Junta Municipal de Ciutat Vella van aprovar la relació
d'activitats culturals i esportives a desenvolupar durant l'exercici 2022. Aquesta relació
d'activitats va ser posteriorment confirmada mitjançant acord del Consell de Districte de data 28
de febrer de 2022.

JUNTA
MUNICIPAL PRESSUPOST EJECUTAT DIFERÈNCIA

J.M. Ciutat Vella   14.752,00 € 14.238,18 € 513,82 €

 

A través de la Delegació de participació i acció veïnal, i dins del marc del foment de la
participació ciutadana, es convoca anualment deu procediments de concessió de subvencions a fi
de dinamitzar i estimular aquest procés, promovent que siguen les entitats ciutadanes les qui
faciliten la participació activa de la ciutadania en les decisions i actuacions de les institucions
públiques.

Des del 2019 s'han convocat subvencions per a projectes de participació ciutadana
anualment. En aquest any 2022, s'han convocat aquestes subvencions per un import total de
170.000,00€ corresponent a la Junta Municipal d'Exposició la quantitat de 15.356 € per la
concessió d'aquesta subvenció a 11 entitats.

L'any 2022 també s'ha incorporat a més una nova convocatòria de subvencions per a fer
costat econòmicament a les Associacions Veïnals de la ciutat de València amb les despeses
corrents derivades del seu funcionament, per import total de 110.000€ . En la web es troba la
informació completa.

La junta és el primer nivell de relació amb la ciutadania. Des del 24 d'octubre de 2022 s'ha
establit un sistema d'atenció mixt, combinant cita prèvia amb atenció sense cita, excepte en el bo
EMT.

A continuació es donen dades de l'any 2022:

S'han presentat 3608 instàncies en la Junta Municipal de Districte de Ciutat Vella.

S'han concedit 3222 Bons EMT

Total expedients tramitats: 1114

Expedients obres menors: 492

Expedients d'activitats innòcues: 202

Contenidors d'obres: 229

Persones majors ateses el dijous sense cita 276
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La sala d'exposicions de la Junta de Districte de Ciutat Vella, està completa fins a 2025.

3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Propostes dels grups de treball.

ACTIVITATS ECONOMIQUES:

Jesús María Timoneda:   Gràcies del grup d'activitats. En primer lloc, els agraïments del
president de la Junta. Quant a la participació, els membres del grup de treball que han vingut
sempre a reunions, estic molt agraït perquè sempre han portat una actitud molt col·laboradora,
molt d’ intentar aportar treball. Òbviament, també informar, com no pot ser d'una altra manera,
de les mancances del districte i d'allò que es pot millorar. Jo sempre he intentat fer ressò de tot
allò i traslladar-ho on toca. I bo, hem intentat tots fer el millor que podíem. Ara parle per mi
també. Quant a la reunió del grup de treball últim que hem tingut en la legislatura, es tractava d’
aprovar el projecte del bingo. Enguany, com ja es va decidir en la primera legislatura per l'equip
de govern i en la primera legislatura que ha continuat en el següent. De participació ciutadana
també poder oferir, com és el cas, projectes participatius a associacions i col·lectius del districte i
en este cas el projecte ha segut a l'Associació Collectiu Amics de Velluters qui s'encarregarà de
portar endavant el projecte anomenat Coixí de llibres. És un projecte que ja es va presentar en el
seu moment, però coincidint amb la pandèmia, se va desestimar, perquè el projecte en si
consisteix en crear una mena de casetes repartides pel districte que, com el títol del projecte
Refugi de llibres, serviria per a poder,  depositar llibres voluntàriament i poder compartir estos
llibres amb el veïnat. Per això se va desestimar en el moment, per a evitar contactes físics. El
projecte s'ha aprovat per unanimitat, de manera que per a la propera, quan comença el nou equip
de govern, ha funcionat el mateix grup de treball que s’encarregarà de continuar amb este
projecte, i més acabe una vegada més que molt agraït d'haver estat en este grup de treball i a més
participants, alguns d'ells que estan per ací, que sempre han demostrat molta voluntat de treball,
de col·laboració i d’empatia, té ganes de millorar la convivència.

CULTURA:

Joan Gregori: .  Bona vesprada, Moltes gràcies! Comence a sumar-me a les paraules
anteriors, les que m'han precedit en el que respecta al grup de treball de Cultura. És a dir, afegir
que per a mi ha estat una experiència personal molt gratificant. D'alguna manera és molt feliç, i
això s'ha d'agrair a la voluntat, a la participació i a la presència de la gent que ha estat darrere
d'estos anys de treballs i de propostes. I ho dic en el sentit més ampli del que pareix, malgrat
algun episodi. El que venia a dir, és que tenim un conjunt d'activitats aprovades en el Consell de
desembre, desenvolupant-se perfectament, l'activitat relativa a la dona, al món de les falles, ha
estat realitzada amb satisfacció. També hem participat en el Cant de l'Estoreta com a jurats on
atorgarem l'estandarte de la Junta de la Falla Fogueres Beneficència carrer Ripalda, Beneficència.
I bé, una altra experiència fantàstica que vos recomane, encara que siga com a públic i participeu
perquè és una de les coses grans que tenim a Ciutat Vella i no tan coneguda. El concurs de vídeos
curts de vídeos express de Ciutat Vella, les bases estan ja redactades per l'aparell administratiu de
la regidoria corresponent i estan a l'espera que es publiquen en el BOP per a poder-se fer
efectives i la convocatòria, però pensem que en un parell de mesos, però, es podrà realitzar i
també per al mes de maig, tenim preparat un Trofeu Escola d'Escacs que se celebrarà a la plaça
de la Reina un dissabte. I bé, convidar-vos si teniu fills en edat i afició que us apunteu, per favor,
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perquè és un trofeu obert , aquelles que en el grup de treball s'han proposat això, tancaríem ja el
cicle anual que s'ha proporcionat en l'últim grup de treball per a aprovar el Consell de mirar el
seu conjunt. Excedim el pressupost atorgat. Vull fer una petició, és a dir, jo, que treballe a
l'administració a nivell professional, es un pressupost i la demanda d'activitat per a poder
executar és que supera la quantia del proper pressupost. Jo crec que és d'agrair. S'ha actuat en
este cas i seguint la lògica, he de dir que aquestes activitats, tot i ser molt, molt i molt obres
apreciables. Alguna obra quedarà fora per raons de pressupost. Però bé, això del grup de treball
ja ho continuaríem. Crec que tenim la solució en el propi grup. La comentarem. No seria un
problema, de les que ens presenten i que demanem que s'aproven, es tant una recreació històrica
en el conjunt de Sant Joan de l'Hospital. I com són diverses, vaig un poquet més de pressa per no
esgotar el temps. Una proposta de celebració d'un concert per la Unió Musical del Centre Històric
de València en Sant Joan del Mercat. Tenim dos Joans, el de l'Hospital i el del Mercat. Ja les
dates les comunicarem oportunament. Unes rutes patrimonials que es fan especialment per al
públic infantil, i que estava dedicada a les dones que històricament han tingut alguna relació amb
Ciutat Vella. I el significat de carrers és que hem variat el contingut . També l'Associació Amics
de Velluters presenten un conjunt de concerts dirigits a públics i jocs. Bé, també és fruit de la
preocupació ciutadana arreplegant el que considera l'associació una activitat cultural d'interès per
al seu barri. I per últim, tenim dues activitats, dues propostes d'activitats presentadade por
Vicente Barrera, per darrere que consisteixen, són de caràcter taurí i consisteixen en un mural
infantil i una exposició de pintura i fotografia taurina. He d'assenyalar i recordar que aquestes
dues activitats  es presenten ja en altres ocasions i en dos ocasions s'ha procedit a votar en contra
de l'acord del partit. I amb això el grup de treball a partir d'ara ha treballat de valent per fer-ho,
per fer les activitats possibles. 

URBANISMO:

Consuelo Ramón: Buenas tardes, quiero agradecer a las asociaciones de Ciutat Vella  y a
los vecinos la ayuda que me han prestado, la colaboración que han tenido, que han sabido
comprender mi falta de experiencia. En la entrega de los galardones me emocioné mucho cuando
le entregué el premio a Enric Marzá, yo creo que nos emocionamos los dos. También tengo que
agradecerle al Presidente de la Agrupación de Fallas del Carmen,   Toni, que   me invitó a la
entrega de premios   y tuve una buena acogida por parte de todos los falleros. Ahora, lo que
quiero comentar es que en la última reunión  de los grupos de trabajo, lo de  los grafitis, a ver de
qué forma se pueden solucionar, llegamos a la conclusión de que no se hicieran, concienciar a los
jóvenes tanto en los colegios, en los centros de formación, pues hacer jornadas o alguna cosa así,
con el fin de que no se hagan esos graffitis, sí que parece ser que hay una partida   que sea
solamente para graffitis. También comentamos el tema del ambulatorio, que ya es un clásico .
Tengo que decir que el concurso de fotografía Jarque que se aprobó en su día, está ya pendiente
de que se publique en el BOP. Otro trabajo de Amics de Velluters, la pentxada de lones
animando al  asociacionismo y civismo del barrio de Velluters, visualizar y potenciar los solares
históricos, reactivar el ambiente y la convivencia entre los vecinos y espacios públicos, y ser
conscientes de la importancia que tiene fomentar en los barrios que sean limpios, verdes, alegres,
lo que se propone es que en la Plaza de la Botxa se hagan estas lonas que son unas lonas o
pancartas de un de 1.50 por de alto por ocho de largo, otra de uno y medio por cinco y  modelo
dos A , uno y medio de alto por tres de largo y el modelo cuatro uno y medio de alto por ocho de
largo. La impresión serían cuatro tintas en lona blanca con refuerzo perimetral por calor y ollados
cada 50 centímetros de perímetro en montajes en el sitio a nivel de la calle sito en Valencia,
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Plaza de la Botxa, a la altura de Foios y frente al Palau de Balmes. La creación de varias
ilustraciones y una por cada pieza. El diseño y la adaptación gráfica general para la difusión de la
actividad en redes sociales. Y hasta tres R.  RRS . El diseño y producción de pegatinas con objeto
de la difusión de esta actividad y de transmitir los valores que se quieren apuntar con la actividad.
Un modelo por cada pieza de 50 unidades por modelo  en tamaño aproximado de 40 milímetros
por 80 milímetros en papel removible con base blanca también a cuatro tintas, valorándose el
troquelado en círculo o con forma específica. El diseño,  y entrega de archivos en formato digital,
según las especificaciones técnicas aportadas por los proveedores. Organización de la actividad,
incluida la coordinación y la supervisión con los diferentes proveedores, así como el montaje de
las lunas en el sitio indicado. El presupuesto total sería de 1.600 €.   

BENESTAR SOCIAL: 

Manuel Prieto:  De Benestar Social ja no vaig a donar les gràcies perquè ja els van donar 
prou. I bé que és un plaer treballar per al barri on visc. Treballan el futur per una nova escola per
a Ciutat Vella. És una escola. Agilitzar també el tema de proveïdors d'activitats que tant de mal
està fent la junta per tema de poder aprovar pressupostos. I en la taula del diàleg, rematar el tema
dels garitos que hi han en Velluters i seguí també la pressió policial, agilitzar les llicències i
solars, perquè tot això pot fer barri habitable i  i és una lluita contra la prostitució. En l'aspecte
social, les dones prostituïdes i el seu fils podan accedir a vivendes socials, revisar també el la
plaça Santa Teresa,el pàrquing.  Taichi y psicodanza que lo prumueve Asociació de Velluters. 

Veina: Solar en la calle Salines desde fa mes de 30 anus destinado a escuela. Districte amb
més escola concertada i privada. Els xics d'ací s'han d'anar fora. Necessitem escola pública.

Veina: Hará cosa de unos 15 o 20 días, en la prensa local apareció el proyecto de la calle
Vinatea, Beata y San Antonio. El proyecto es un proyecto privado que cuando estaba Sarria de
Urbanismo fue rechazado porque en la calle San Antonio hay un grupo, hay una finca entera que
la gente es de poco poder adquisitivo y la vivienda se va fuera. Al aparecer el anuncio en la
prensa, la preocupación se lo he bajado los compañeros, de momento no hemos hecho nada.
Vengo aquí para que lo trasladeis, la es iniciativa privada va a venir con el tractor y va a tirar la
finca, va a tirarla con la gente dentro.  Local desde la disciplina y libertad. hemoa llamadao a 
jardiberia para que barran. Solución para la gente que no tene casa.

Grezzi: Graciès.  

Vei:  Buenas tardes, quería hacer hincapié en la en el parque infantil que hay en la plaza 
Mosen Sorell hay una parte que si que es verdad que está almohadillado. Supongo que pasará a
todos los cánones de seguridad, pero hay otra parte que no está almohadillado, que tiene el piso.
Parece ser que es como un solar derribado que se ha unido a al parque infantil pero que no reúne
las condiciones del parque infantil. Hay unos unos bancos muy grandes, hay  indigentes hacen
vida allí, pero no creo que es el sitio ideal para que estén pegados a los nenes jugando. Y bueno,
pues el año pasado se trajo esa iniciativa a través de moción. Un año más tarde sigue igual. Yo
aquí traigo las fotografías porque sigue igual. Es simplemente que lo tuvierais en cuenta. y todos
los niños del barrio, nuestros hijos , juegan allí, pues o bien si hiciera la parte infantil más grande
cogiendo ese trozo que hoy es la calle de San Miguel, o bien se tapia, porque es que además es
que los bancos que hay ahí tienen tienen puntas, hay matorrales, hay cristales y demás. O sea, no
tiene nada que ver con la otra parte.
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Grezzi: lo trasladaremos a los servicios competentes. Tomamos nota

Salvador Molina:  Bueno, como voy a intentar ser breve. Como decía esta vecina, en VOX 
nos interesan las personas, la libertad, la pluralidad. Y quería hacer un comentario respecto a lo
que han dicho del grupo de cultura de este vecino, que de nuevo ha presentado un par de
actividades muy distintas sobre tauromaquia y ha sido de nuevo la única que ha sido denegada,
para que se recoge en el acta. Quería leer un correo que habremos recibido todos los vocales. Nos
lo mandó ahora en febrero, Belén de la Junta de Distrito, recogiendo un escrito de un vecino
Vicente Barreda. Que me parece importante que públicamente también se conozca y que venía a
raíz de la sentencia del Supremo en febrero respecto a la consideración de que las actividades
culturales de tauromaquia son también cultura y por lo tanto, los bonos de cultura para los
jóvenes también pueden ser destinados a este tipo de actividades. Leo el escrito de este vecino
que dice como se ve claramente, el Supremo ha dictaminado mediante sentencia que no se puede
discriminar, arrinconar, perseguir, ignorar a una cultura por el simple hecho de que algún
responsable político no le guste dicha cultura, refiriéndose específicamente a la cultura taurina.
Es por eso que vuelvo a advertir a todos los responsables políticos que niegan sistemáticamente
la libertad y derecho de este vecino, que están cometiendo el delito de prevaricación que significa
dictar por parte de cualquier autoridad o servidor público resoluciones arbitrarias en asuntos en
este caso administrativos, a sabiendas de que dicha resolución es injusta y contraria a la ley. Esta
nueva sentencia del Supremo vuelve a ser un nuevo elemento de prueba, si, como digo, ciertos
responsables políticos siguen negando mi libertad y derecho que pudieran desembocar en una
sentencia condenatoria contra los responsables de incumplir injustamente y a sabiendas con la
ley. 

Bueno pues nada mas que se que se recoja y que se conozca públicamente. 

Grezzi: Gràcies, més paraules. 

Vecina:  Si es que quería mencionar expandir un poco lo que ha estado mencionando 
Consuelo sobre la suciedad en las calles, es algo que los comerciantes han estado notando. Ya sea
en la Roqueta, ya sea en el Ensanche, ya sea en Ciudad Vella por el Norte. Y es cierto que hay
muchas pintadas y cada vez más, es necesario que en la nueva ordenanza de convivencia que se
está redactando también este sancionado esas pintadas en los espacios privados, igual que está en
lo público, entonces es no solamente necesaria que se limpie, que estamos muy de acuerdo en
que se limpien en los espacios privados esas pintadas, sino que también es necesario perseguirlos.
No obstante, si al final no pudiera tomarse ninguna de esas medidas, sí que sería necesario dar
alguna solución, algún apoyo a todas esas fachadas y persianas que están pintadas y que dan una
imagen, al fin y al cabo, bastante mala de la ciudad, tanto a los vecinos como a los visitantes.
Entonces solo queríamos expandir eso y nada, y decir que apoyamos estas dos medidas. 

Grezzi. Tomamos nota Pasamos a votación las actividades de los grupos de trabajo de la
Junta .

Se aprueban por unanimidad las activades del grupo de trabajo de Actividades
Económicas.
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Actividades de Cultura. Algunas ya se han hecho, otras se harán próximamente. 4
propuestas nuevas y 2 que ya se presentaron y se votaron en contra . Votos a favor. 6 ( 3 de
Compromís , 2 PSOE y 1 de PP) en contra 1 votos de VOX.

Urbanismo: "Un barri viu i en convivencia."  Votos a favor. 6 ( 3 de Compromís , 2 PSOE
y 1 de VOX) 1 abstención del PP.

Servicios Sociales: Se aprueba por unanimidad.

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2023-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenten els Vocals Pablo J. Carreres Gargallo i Iván Escrivá Roig, en el seu nom i
en el del Grup Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella. Sovintege de droga en la Plaça
D. Juan de Vilarrasa.

MOCIÓN QUE PRESENTAN LOS VOCALES PABLO J CARRERES
GARGALLO E IVAN ESCRIVA ROIG, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA

 Los vecinos de la plaza Don Juan de Vilarrasa se quejan de manera sistemática, desde
hace años, de la presencia continua de asentamientos ilegales en la zona ajardinada La existencia. 
de indigentes, hacen impracticable los paseos por un espacio francamente degradado.

  Además de la existencia de personas sin hogar, se produce un trasiego continuo de
consumidores y suministradores de estupefacientes a plena luz del día y sin ningún tipo de rubor.
Hecho que se produce en convivencia con los niños que acuden a los accesos al colegio
adyacente y que presencian sin que el gobierno de la ciudad haga nada al respecto.

No solo se produce la existencia de menudeo y consumo de droga, sino que el consumo de
alcohol en la vía pública también es un hecho cotidiano en la citada plaza.

Todo lo expuesto lo pueden constatar los empleados de la contrata municipal de limpieza.
Pues se ven obligados a recoger no solo los restos de litronas, sino que también han de limpiar las
heces de personas que por su estado de embriaguez, llegan a defecar en la calle de manera
constante y regular.

Por todos los hechos descritos, presentamos las siguientes propuesta de acuerdo, instar a la
Policía Local de Valencia en coordinación con el Cuerpo Nacional de policía para realizar un
plan de choche continuado y erradicar de una vez por todas el menudeo de droga existente desde
hace años en la plaza Don Juan de Vilarrasa.

Aaron Cano: Bueno, tenemos que empezar a discernir varias cosas. O sea, las personas sin
techo no son asentamientos ilegales o sea, ni los asentamientos son ilegales, ni las personas son
ilegales, ni hay que vincular el asunto de sus actuaciones delincuenciales con el hecho de vivir en
la calle. Vivir en la calle es una situación de exclusión social que viene dada por muchos motivos
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y de la que tendremos que tenerla desde un punto de vista social, no policial. Yo estoy cansado y
me podéis,  perdonar ya en este final de legislatura, de las peticiones de vecinos honorables, que
me piden que les molestan. No sé, no sé. No sé qué se pretende con eso. La gente tiene la
costumbre y una buena costumbre, dicho de paso, de no querer desaparecer. Es el problema de
los sin techo, es un problema mucho más serio y que tenemos que aplicarnos de una manera
mucho más integral y no como la policía no es la solución a esas situaciones, como que tampoco
pensemos que son soluciones fáciles de aplicar, porque aquí vuelvo a repetirlo y lo diré hasta el
día del Juicio Final, o  sea, quien venga aquí a dar soluciones fáciles a problemas complejos, está
mintiendo. Engaña y que me a aquí a decir que ha solucionado el problema de las personas sin
techo en algún lugar de Europa. Quizá a Putin,en Ucrania no lo ha resuelto. Pero es que no lo ha
resuelto nadie en ninguna parte de Europa, porque el problema es mucho más serio que todo eso
que dijo de la presión policial. Para esto, permítanme que voy a hacer caso omiso, como si no
estuviera presente en la moción. Luego, en la cuestión del menudeo de drogas, vamos a ver la
situación del barrio de Velluters del año 2019, por no decir en 2015 al año 2023,  creo que es
sustancialmente, sustancialmente diferente. ¿Hemos resuelto todos los problemas? No, no los
hemos resuelto. Está claro y lo sabemos. Somos conscientes. Y ¿ qué hemos hecho? Pues crear la
nueva policía de proximidad que como todos ustedes saben, la ven. Yo noto que la gente ve la
policía, cuando yo no tengo llamadas a mi teléfono personal diciéndome que necesitamos policía
en el barrio, cuando he dejado de recibir llamadas y mensajes al respecto y digo está resuleto. Y
esto también pasa en Ciutat Vella, porque además hemos reducido el espacio de la unidad de sitio
de la primera unidad de distrito, concentrando en el distrito de Ciutat Vella,  que le corresponde a
esta junta de distrito. Porque por primera vez desde que hay juntas de distrito, los distritos de las
Juntas de distrito están asociados a los distritos de la policía Local. Porque no sé si saben que
hasta hace un mes no era así. Los distritos de la policía y van por un lado y los distritos de las
juntas de distrito y van por otro. Bueno, pues ya hemos hecho que casen perfectamente.   Por
plano. Exactamente igual en las juntas de distrito. Lo único caso diferente es el de la zona
Benimamet, que eso es un caso aparte vale por la distancia geográfica. A partir de ahí, las
cuestiones del menudeo de drogas en son casos puntuales que se dan, seguramente se dan. Y
nosotros sólo tenemos una manera de acabar con esas cuestiones y es la presencia policial
permanente. Que por otra parte, se está produciendo no solamente por parte de la Policía Local
de Valencia, sino por parte del Cuerpo Nacional de Policía. Y es una cuestión de presionar y de
estar y de molestar, porque quien se dedica al menudeo de droga, es gente que tienen una
situación bastante complicada en lo social y hay que presionar  y es gente , me van a permitir que
solo diga, que le da igual entrar en la cárcel. No son gente que le penaliza la entrada en prisión y
tiene y acumulan muchos delitos, por desgracia. Por lo tanto, lo que sucea en Juan de Vilarrasa
puede pasar en hechos puntuales, o puede ser que pase, no lo niego. No puedo negar ningún
hecho porque estamos en una ciudad muy populoso y donde vive casi 1 millón de personas.
Duermen 800.000, pero viven más de 1 millón de personas. Pero que esto se convierta en un
problema enquistado como para presentar una moción no lo es. De todas maneras , vuelvo a
repetir, este otro solo tiene una solución. No hay soluciones mágicas. La solución es la presencia
policial en la calle de lunes a domingo, mañana, tarde  y en la noche. Y eso es lo que estamos
haciendo. Por eso hemos creado la unidad de proximidad, de convivencia. 

Iván: Me'n recorde que les primeres vegades que va caure una moció d'estes és la passada
legislatura que va traure un company de Ciutadans. No diguis que estem millor o pitjor. Se que és
molt difícil. Jo tampoc estic dient que tota la culpa la tenen els persones sense techo. Jo has dit
una cosa puntual que passa allí i jo passe molt per allí , ara ja vénen falles i vé un escándalo allí,
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però tenim injustament el casal allí i dona igual que a les 2 de la nit. Però el que tu has dit sí que
és veritat, però almenys els que porteu   anys ja governant d'una fórmula màgica, no , però
almenys así es tresmet en la Junta de districte igual que ya fa anys   Jo crec que algo més, se
podria fer. 

Aaro Cano: Jo ho traslladaré, però quan un representant polític estiga on estiga, estigui una 
junta, o en el Congrés de Diputats,quan diu algo más se puede hacer, té que dir me que más haría
él. Que no, no, perquè així, si la proposta de corredor és insubstancial. És que quan dient amic
del botellón, que per cert ja no es queixen, ja no n'hi ha manifestacions contra la botella. Cuan
diu algo más se puede hacer. Són mesures concretes que una persona deuen fer per a solucionar
un problema. Aleshores, quan ahir vaig veure n'hi ha un projecte polític i és este. Però quan no se
determinen les coses a fer, sinó que se queda tot en generalitats, sembla que és una crida a la
desesperació. No mireu, tenemos un problema, y hay que solucionarlo. La solución es su
responsabilidad. Torne a repetir  Podem fer pressió policial en una zona determinada com és la
ciutat, però la gent anirà a altre lloc al costat i després que no està resolt el problema, estarem
traslladant el problema, que és el problema de persones sense sostre no és un problema de solució
policial que torna a repetir. I si estem intentant buscar la solució per ahí, que anem equivocant.  

Grezzi. Gràcies. Bueno, a este respecte vull dir jo com a president de la Junta de Districte,
si que és un tema que me preocupa i és un tema que venim treballant en estos anys. Per això en
l'entorn on està  més complicat la cosa que és el barri de Velluters, gràcies a la meua iniciativa
crearem el Grup de Treball de Velluters, en el qual després treballem en tots els serveis implicats.
Òbviament, persones sense sostre o persones entre una addició, s'han de prendre moltes decisions
des de moltes visions, el tema de reinserció, el tema de cura perquè és una malaltia i també el
tema policial que òbviament està. Crec que s'ha de veure quines són les fonts de qui està proveint
esa droga o quina està fent, diguem, gestionant la prostitució en eixos entorns o de les il·legalitats
que se cometeixen en els bars, cafeteries, restaurants que a més no tenen habilitació per poder
estar oberts i tal. I aleshores, òbviament,  ens preocupa. Ens preocupa tant que hem creat eixos
grups de treballs en el qual després participen tot el veïnat i també des de l'administració pública.
I òbviament, és una de les coses que nosaltres, preocupat sempre, perquè és una qüestió de
malalties de reinserció, una qüestió d'educació i una qüestió també de criminalitat. I aleshores
seguirem treballant. Si Jo sóc president de la legislatura que ve i també ho seguirem treballant
perquè me preocupa molt. Recordar que en Vilagrassa estem fent el projecte de rehabilitació en
el qual estem avançant en el projecte i properament quan tingam possibilitat que ja estiga avançat
perquè està treballant de la Comissió de Patrimoni, també per tindre diguem més elements que
són protegits o no, tindrem un primer esbós també del projecte en el qual, tal com em vaig
comprometre, ens reunirem les entitats del barri per a que coneguen la primera proposta i fem un
també una mena de codisseny perquè és el més important i per a nosaltres és fonamental, tindre
un codisseny en la ciutadania, que també diria en el entorn, perquè aixina són els que aneu a usar
los majoritàriament i heu de conéixer. I també podeu ajudar a fer ho en dissenys adequats i ho
comentarem quan tingam un primer disseny d'este d'este projecte que també molt important, de
rehabilitació del parking i també del jardí en superfície.

Vots a favor de la moció: 3. 

Vots en contra 5. Molt bé,  se rebutja. Moltes gràcies.
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5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2023-000003-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenten els vocals Pablo J. Carreres Gargallo i Iván Escrivá, en el seu nom i en el
del grup Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella. Augment d'aigualeig a Ciutat Vella.

 

 

MOCIÓN QUE PRESENTAN LOS VOCALES PABLO J CARRERES
GARGALLO E IVAN ESCRIVA ROIG, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
POPULAR, AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT
VELLA

 

Ciutat Vella es un distrito eminentemente turístico, donde la existencia de personas de
diferentes países paseando por las calles es una tónica habitual. Este hecho, además de por
respeto a los impuestos que pagan los residentes, hace que debería estar siempre en perfecto
estado de revista.

Sin embargo, en los barrios de Ciutat Vella, debido a la falta de civismo de algunos, huelen
excesivamente a orín en algunas de sus calles. Hecho que perjudica principalmente a los
residentes que tiene que sufrir y convivir en las puertas de sus casas con un hedor inasumible,
habida cuenta de los impuestos municipales que abonan a tal efecto.

Además de los principales perjudicados, que son los vecinos, también se traslada una
imagen deplorable a los turistas que se llevan una percepción de nuestra ciudad inmerecida.

Por todo lo expuesto, realizamos las siguientes

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

UNICA.- Instar al servicio de gestión sostenible de residuos sólidos y limpieza a que
aumente el baldeo en las calles de Ciutat Vella por el excesivo hedor a orín en algunas de sus
calles.

L’augment de la neteja amb aigua que es demana en esta moció ja ha sigut implementat.
Per a començar, amb l’augment del pressupost any rere any i que ha significat, com no pot ser
d’altra manera un increment tant de recursos humans com mecànics, que es pot resumir així: 

-       Augment de 15 milions d’euros de 2015 a 2021 (+ 25,65 %)

-       Augment de 4,7% de personal + 9,3% de maquinària.
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 A més, este increment pressupostari ha sigut molt més intens encara en els últims 2 anys,
augmentant en 11,24%, com es mostra a continuació:

 

2021 2022  2023 

74,16 Milions € 
79,6 Milions € 

 

82,5 Milions €

 

 Tots els carrers de Ciutat Vella es netegen amb aigua com a mínim setmanalment i una
gran part dels punts amb més incidències tots els dies.

 No obstant, la inversió en neteja i gestió sostenible de residus podria ser infinita per a
qualsevol ajuntament, per això, és molt important realitzar campanyes de conscienciació
ciutadana, un factor essencial per a mantindre una ciutat neta entre totes i tots

 En este sentit, este govern ha aprovat per primera vegada en la història d’este ajuntament
un Pla d’Educació Ambiental de Residus i Neteja, l’execució del qual s’iniciarà en breu amb el
desplegament de campanyes, que seran comunicades en el seu moment.

 A més a més, l’Ajuntament destina 1’94 milions d’euros a la campanya de neteja amb
motiu de les Falles del 2023, el pressupost més alt de la història i s’hi instal·laran 315 urinaris i
lavabos portàtils en 75 punts de la ciutat.  

Pablo Carreres.  Bé, jo en la moció, més que res perquè podríem fer demagògia política i el
que vull és per les veus veïnals i quan parles de guetos em fa gràcia perquè compares en dades de
fa una dècada de pressupostos dins de vuit anys, un 25 per cent. Ara hauríen de desglossar ahi
quina part no és el preu, per exemple, dels combustibles que gastem les màquines. I si s'han
comprat noves també han pujat. Però la pressió que té la gent és que molt bé i cada vegada
s'invertís   més. Però si hi ha més merda que el gallinero, i això t'ho diuen els veïns i que ho
hauran dit en massa al Mercat Central quan vas a qualsevol puesto que pas pel carrer ho hauran
dit? O és que el món està encantat? . També que hi ha gent i el que diuen i de la pudor que fa a
algunes zones. Agraïsc a que este pla de falles, que per cert, és normal que el pressupost perquè
hi han falles noves, perquè la ciutat és d'una altra manera i que a mi el cap de setmana agarra
d'una manera molt diferent i tindrem ací mitja Espanya dins de falles entre ells. Insistisc, açò és
tan fàcil com ballar un poquet més  És es lo que demanen els veïns i mos han fet arribar i ja està
. 

Grezzi: Molt bé, Gràcies. Jo crec que està tot explicat. A mi m'agrada parlar en positiu de 
València, no dir que és pitjor que altres ciutats, sobretot si la realitat ho mostra. No se pot dir que
en l'entorn del Mercat Central estiga brut.  En l'entorn del Mercat Central, després de l'obra que 
s'ha fet, que hem invertit 9 milions d'euros dient que és pitjor que abans, quan de veritat estaven
abandonades les voreres, la calçada estava ple de cotxes i ara a totes hores hi ha gent disfrutant
d'eixe entorn que s'ha posat en valor. I això és un valor compartit que hauríem de tindre. Eixa
autoestima cap a la nostra ciutat, que a nivell internacional és considerada com una de les ciutats
on millor se viu. Però és que també per la gent que viu ací tindrem altres problemes que també
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som conscients. El tema dels preus de lloguer, perquè és un impacte que pot generar la
turistificació a uns solars abandonats que hem d'anar, diguem-ne urbanitzant. Hem de crear
equipaments, podem tindre, però d'ahí a dir que València està molt pitjor que mai i està brut i tal.
Jo crec que és falsejar i també llançar una imatge molt negativa de la ciutat. Jo crec que hem de
tindre més autoestima de la nostra ciutat, ciutat d'acollida. És com si haguera nascut ací, i més
sent molt orgullós d'esta ciutat i no hauria de ser motiu d'enfrontament. El fet é com està la ciutat,
perquè hem de tindre orgulls, no hem de comparar, no sent ningú i sol hem d'estar contents de
com som i de com pot ser la nostra ciutat, valorada per tot el món.  No, no necessitem dades, però
les dades són important també perquè hem de comparar l'esforç que ha fet cada administració i
són, números que no necessiten més comentari que la comparació. Però bo, cadascú fa la política
que que creu i pot, no? Òbviament. Passem a votació. 

Grezzi: Molts carrers en Corretgeria i al costat teníem contenidors. Jo crec que això ha
estat una cosa que tot el món està d'acord i de fet ja comentat varies vegades i jo crec que és una
mesura que està molt bé, que estava molt demandada i ha fet les coses atenent també el desig i les
millores dels serveis que prestem a la ciutadania. Hi ha moltes coses a millorar, però que s'ha
vançat en la neteja, no hi ha dubte. Bueno, passem a votació.

 Vots a favor de la moció: 3. 

Vots en contra 5. Molt bé,  se rebutja. Moltes gràcies.

 

 

 

6 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS.

Veina: limpieza. En Velluters da pena. Gossos. S'ha de fer alguna cosa. multes

Veina : Parkin Parcent. Plaça de Villarasa. Opinar els veins. Gelateria.

Vei: normativa per a les grups de treball. 

Veina: limpieza antes de las 10 de la mañana las calles. Graffitis. Incrementar policía en la
noche. Bucle de Caballeros. Licènncies.

Veí: traslado de contenedores en la calle Moratín. 

Veí: agraïments. Zona ZAS. Caducitat de llicències. 

Veina: Taula de mobilitat, APR Ciutat Vella. Vicent de Villarasa
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7 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 21h, extendiéndose la
presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como Secretaria doy fe.

 

EL PRESIDENT                                                                     LA SECRÈTARIA 

    


